
THE PRESCRIPTION DRUGS COST ASSISTANCE
ACT
(C.C.S.M. c. P115)

Specified Drugs Regulation, amendment

Regulation 51/2012
Registered May 4, 2012

Manitoba Regulation 6/95 amended

1 The *Specified Drugs Regulation, Manitoba Regulation 6/95*, is amended by this regulation.

2 Section 2 is amended by striking out "the Schedule" and substituting "Schedule A".

3 The title of the Schedule is replaced with the following:

SCHEDULE A
SPECIFIED DRUGS

4 The following is added after Schedule A:

SCHEDULE B
MONITORED DRUGS

Definitions

1 The following definition applies in this Schedule.

"**ATC Code**" means the Anatomical Therapeutic Chemical classification system, published by the World Health Organization Collaborating Centre for Drug Statistics Methodology, as amended from time to time. (« code ATC »)

LOI SUR L'AIDE À L'ACHAT DE MÉDICAMENTS
SUR ORDONNANCE
(c. P115 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les médicaments couverts

Règlement 51/2012
Date d'enregistrement : le 4 mai 2012

Modification du R.M. 6/95

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les médicaments couverts, R.M. 6/95*.

2 L'article 2 est modifié par substitution, à « l'annexe du présent règlement », de « l'annexe A ».

3 Le titre de l'annexe est remplacé par ce qui suit :

ANNEXE A
MÉDICAMENTS COUVERTS

4 Il est ajouté, après l'annexe A, ce qui suit :

ANNEXE B
MÉDICAMENTS CONTRÔLÉS

Définition

1 La définition qui suit s'applique à la présente annexe.

« **code ATC** » Dernière version du système de classification anatomique, thérapeutique et chimique, publiée par le Collaborating Centre for Drug Statistics Methodology de l'Organisation mondiale de la Santé. ("ATC Code")

Monitored drugs

2 The specified drugs or classes of specified drugs included in any of the following are hereby designated as monitored drugs:

— Under the ATC Code N — Nervous System:

- N01A Anesthetics, General
- N02 Analgesics
- N05C Hypnotics and Sedatives
- N06B Psychostimulants, Agents Used for ADHD and Nootropics

Coming into force

5 This regulation comes into force on the same day that section 6 of *The Prescription Drugs Cost Assistance Amendment Act (Prescription Drug Monitoring and Miscellaneous Amendments)*, S.M. 2011, c. 4, comes into force.

May 2, 2012
2 mai 2012

Minister of Health/La ministre de la Santé,

Theresa Oswald

Médicaments contrôlés

2 Sont désignés à titre de médicaments contrôlés les médicaments couverts et les catégories de médicaments couverts compris dans l'un ou l'autre des sous-groupes suivants :

code ATC — section N — système nerveux :

- N01A Anesthésiques généraux
- N02 Analgésiques
- N05C Hypnotiques et sédatifs
- N06B Psychostimulants, agents utilisés en cas de troubles d'hyperactivité et de manque d'attention et nootropiques

Entrée en vigueur

5 Le présent règlement entre en vigueur en même temps que l'article 6 de la *Loi modifiant la Loi sur l'aide à l'achat de médicaments sur ordonnance (contrôle de certains médicaments couverts et modifications diverses)*, c. 4 des *L.M. 2011*.